
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČNÍ RADY DDM VĚTRNÍK, LIBEREC, 

P. O. KONANÉHO DNE 14. 02. 2019 
 
Místo setkání: DDM Větrník, Liberec, p.o., Riegrova 16 
Přítomni: 

 Dozorčí rada: Mgr. Rosenbergová Věra – předsedkyně  
Ing. Novák Jiří 
Ing. Mgr. Zdráhala Petr 

 DDM Větrník:  Mgr. Marta Kultová 
 Omluveni: 

Zapisovatel:   Mgr. Marta Kultová 
 
Zahájeno v 8.30 
 
PROGRAM 
1. Seznámení s činností DDM 
2. Seznámení s hospodařením DDM a plány a záměry na rok 2019 
3. Diskuze nad některými problémy DDM Větrník 
4. Naplánování dalšího termínu setkání 
 
Bod č. 1 
Dozorčí rada byla seznámena s jednotlivými oblastmi činnosti DDM Větrník. Veřejnost má tyto 
informace k dispozici ve Výroční zprávě a v ŠVP organizace, které jsou umístěny na webových 
stránkách DDM Větrník https://www.ddmliberec.cz/o-nas/dokumenty. 
 
Bod č. 2 
Dozorčí radě byly předloženy přehledy hospodaření za rok 2018 a návrh rozpočtu organizace 
na rok 2019. Návrh rozpočtu organizace je rovněž zveřejněn na výše uvedené internetové 
adrese. 
Na časově a finančně náročnější zakázky jsou již v běhu výběrová řízení, aby v případě 
poskytnutých financí plánované provozní akce proběhly a byla  možnost ovlivnění termínu 
akce v závislosti na provozu organizace. 
 
Bod č. 3 
Vedení DDM nastínilo pár problémů organizace, nad kterými se následně diskutovalo: 

- Nedostatek externích lektorů, který je rok od roku citelnější. Lektoři musí být 
„zapálení“ jedinci, protože se na jednu stranu nejedná o ekonomicky lukrativní práci, 
ale na druhou stranu nesou odpovědnost za děti, za poskytované služby, …. 

- Plán obce Oldřichov v Hájích vystavět na pozemku, který ubytovna DDM 
https://www.ddmliberec.cz/ubytovna využívá jako zahradu, čističku odpadních vod. 
Stavba čističky je naplánována v těsné blízkosti objektu ubytovny. Tento záměr by 
výrazně znehodnotil funkci ubytovny, která ubytovává zejména školní skupiny a další 
dětské oddíly. Problém řešen v součinnosti se zřizovatelem. 

- Seznámení se záměrem v lokalitě Desná, ul. Soušká (cca 500 metrů od přehrady Souš). 
V této lokalitě se nachází dva objekty dřevěných chatek, které vzhledem ke svému 

https://www.ddmliberec.cz/o-nas/dokumenty
https://www.ddmliberec.cz/ubytovna


stavu nemohly být nabízeny veřejnosti (určeno zejména pro turistické a další dětské 
oddíly) a i DDM Větrník tyto objekty mohl svými klienty využívat velmi omezeně. Díky 
vstřícnosti zřizovatele a jeho finanční podpoře proběhla rekonstrukce jedné z chatek, 
v prosinci 2018 proběhla kolaudace a v současné chvíli již plně slouží svému účelu 

https://www.ddmliberec.cz/o-nas/ubytovani/ubytovani-u-souse-desna (kapacita 15 
klientů). 
Pro druhý objekt je rovněž vypracován záměr, v rámci kterého by se navýšila kapacita 
chatky na cca 25-30 klientů a objekt by tak mohl být využíván i třídními kolektivy. 
V rámci záměru je již vyhotovena prováděcí dokumentace, zažádáno o stavební 
povolení a osloveny firmy pro realizaci. 

- Pan Novák upozornil na zaplněný prostor u garáže přístavby DDM, který je zároveň 
vstupem na zahradu. Vedení DDM o této situaci ví. Skladovací prostory jsou v DDM 
také problémem, který je v DDM postupně řešen, a to dle určitých priorit. Pro tento 
prostor je v rozpočtu pro rok 2019 zařazen záměr vystavět zázemí pro uskladnění všech 
těchto pomůcek a materiálu, který se zde nachází.  

 
Bod č. 4 
Další setkání dozorčí rady bylo naplánováno na 14. 3. v 8.30 v DDM Větrník. 
 
Ukončeno v 9.55 
 
V Liberci dne 14. února 2019  
 
Zapsala: Mgr. Marta Kultová 
Ověřil/a: Mgr. Rosenbergová Věra, Ing. Novák Jiří 
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